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Acta de la Comissió Permanent de la Facultat de Geografia i Història  

celebrada el dia 8 de maig de 2020 
 
Dia: Dimecres, 8 de maig de 2020 
Hora: 12 hores 
Lloc: Videoconferència https://eu.bbcollab.com/guest/08fe3eaea49f42389f61738e45973f94 
 
Presidit per: Ricardo Piqueras, Degà de la Facultat 
 
Secretària: Arlinda Garcia Coll 
 
Hi assisteixen: Beltran Costa, Oriol; Buenacasa Pérez, Carles; Buxeda i Garrigós, Jaume; Carbonell Guberna, Jaume; 
Ciurans Peralta, Enric; Conejo Da Pena, Antoni; Cornellà, Aina; Estrada Bonell, Ferran; Garcia Coll, Arlinda; Gené Pinós, 
Pilar; Ibáñez Andujar, Àngels; López Bustins, Joan Albert, López Cachero, Francisco Javier; Peñalver Morral, Anna; Piñol 
Alabart, Daniel; Piqueras Céspedes, Ricardo; Santacana Torres, Carles i Tort Donada, Joan. 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de les actes de les reunions anteriors (29/01/2020 i 12/03/2020) 
2.- Informació de l’equip deganal 
3.- Temes a tractar propera Junta de Facultat 
4.- Torn obert de paraules 
 
 
S’inicia la reunió a les 12:08 h. 
 
El degà inicia la reunió donant les gràcies al PDI i al PAS de la facultat per l’esforç que ha realitzat per adaptar-se al nou 
sistema de treball a causa de la COVID-19. Sobretot, vol agrair als responsables de la gestió acadèmica dels 
ensenyaments de la facultat i, en especial, al vicedegà acadèmic, el Dr. Daniel Piñol, la seva dedicació. 
 
1.- Aprovació de les actes de les reunions anteriors (29/01/2020 i 12/03/2020) 
 
El Dr. Oriol Beltran indica que a l’acta de la reunió del dia 29/01/2020 apareix com assistent quan, de fet, el va 
substituir el secretari de departament d’Antropologia Social, el Dr. Mikel Aramburu. S’aproven les dues actes amb la 
inclusió de l’esmena indicada  a la corresponent al dia 29/01/2020. 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
El degà resumeix la situació en què es troba la facultat en aquests moments. Explica les dificultats que hi ha per a 
resoldre totes les situacions econòmiques, administratives i acadèmiques d’una universitat tan gran com la UB en una 
situació com l’actual, caracteritzada per la incertesa d’una realitat nova i que canvia contínuament. Per això, cal 
entendre que es necessiti temps perquè arribin directrius des del rectorat i també per a la presa de decisions dels 
diferents òrgans responsables. Cal entendre també les dificultats per a preparar el futur i per a intentar avançar-se als 
possibles escenaris. 
 
La UB té un pla de desescalament propi, amb un pla de contingència que penja d’aquest. Són dos documents que 
tracten d’establir com ha de ser la tornada i l’arribada a la nova normalitat. De moment, s’està encara a la fase 1, que 
comporta el tancament total de l’edifici. Igualment, s’està preparant la fase 2, la qual implica l’obertura parcial dels 
edificis de la UB però només per a realitzar tasques de recerca que únicament es puguin fer de manera presencial. Es 
preveu que es pugui començar aquesta fase 2 a partir del 15 de maig i caldrà autoritzar a les persones que vulguin 
accedir a l’edifici. Durant aquesta fase, la resta de PDI i PAS continuarà fent teletreball. En aquests moments, ja s’ha 
preparat aquesta fase 2 i s’estan iniciant les tasques de preparació per a la fase 3. La fase 3 comporta l’obertura dels 
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edificis i el retorn gradual de PDI i PAS a despatxos i oficines. Aquesta fase es preveu per a mitjans del mes de juny, 
encara que tothom que pugui continuar fent teletreball continuarà fent-lo. No obstant això, s’està preparant aquesta 
fase amb la compra de material i desinfecció de l’edifici. 
 
La fase 4, que és la que permet el retorn a l’activitat ordinària presencial, està prevista per a finals de setembre o 
principis d’octubre. En definitiva, l’alumnat no podrà accedir a la facultat fins al mes de setembre. A la fase 3 es podria 
autoritzar alguna activitat acadèmica presencial però amb caràcter excepcional. 
 
El degà explica que, a la darrera conferència de degans celebrada el dia 7 de maig, la vicerectora Amèlia Díaz va 
concretar que l’inici del curs vinent es pot fixar entre la tercera setmana de setembre i la primera d’octubre. Cada 
facultat pot establir el seu propi calendari dins d’aquesta franja temporal. Una possibilitat per a la nostra facultat 
podria ser començar el 29 de setembre, tenint present que la matriculació s’haurà de fer durant el mes de setembre i 
no al mes de juliol, com es feia, en part, en cursos anteriors. Cal tenir present que encara estan pendents les dates de 
la selectivitat, el que retardarà el procés d’incorporació dels estudiants a la universitat. La Comissió acadèmica de la 
facultat treballarà el tema del calendari i farà una proposta per ser aprovada en la Junta de facultat del dia 27 de maig. 
 
Tant des del ministeri com des del rectorat, es té molt clar que el primer semestre haurà de planificar-se en format 
mixta (o hídrid, dual o semipresencial, com es vulgui dir), fet que comportarà canvis en els plans docents. És possible 
que, en funció de la situació sanitària, s’hagin de fer canvis, sobretot si hi hagués un rebrot de la pandèmia. 
 
El Dr. Buenacasa pregunta sobre la situació dels actes de graduació previstos per al mes de setembre. La Dra. Garcia 
Coll respon que s’han fet consultes a protocol de la UB sobre aquest tema i que la resposta va ser que, de moment, 
s’han anul·lat només els actes previstos per abans de l’estiu. No obstant això, també es va recomanar que es vagi 
pensant en una nova data per si s’haguessin de reprogramar els actes. El degà creu que no podran fer-se els actes de 
graduació del setembre i que s’hauran de reprogramar al mes de gener-febrer. 
 
El Dr. Conejo pregunta si els alumnes que tenen coses als armariets podrien entrar a l’edifici a buscar-los. El degà 
respon que no, que només es podrà accedir per qüestions de recerca fins que s’iniciï la fase 4 de desescalament. 
 
El Dr. López Cachero pregunta sobre l’acte de graduació del grau d’arqueologia prevista pel juny. Pregunta sobre la 
possibilitat de fer-la al setembre, tal com li han demanat els alumnes. El degà respon sobre les dificultats previstes per 
fer cap activitat presencial amb grup d’alumnes, donat que cal garantir les mesures de seguretat. El Dr. López Cachero 
també pregunta sobre la possibilitat de fer pràctiques a les excavacions arqueològiques durant el mes de juliol, 
seguint les recomanacions de seguretat. El degà respon que es podria considerar, sempre que al juliol es donin les 
condicions per fer docència presencial. L’Àngels Ibáñez recorda que, per a poder fer aquestes pràctiques, cal primer la 
resolució del rector que permeti fer activitats acadèmiques. Igualment, recorda que no s’han fet cap de les feines de 
preparació d’aquestes, com és el contracte del director de l’excavació, sol·licitar l’autorització de parcs i jardins o 
d’instal·lació de les casetes.  
 
El Dr. Estrada pregunta sobre si es preveu escurçar el calendari acadèmic o aquest es manté en 16 setmanes. 
Tanmateix, pregunta si es donaran indicacions sobre el funcionament de la docència mixta que es preveu per al 
primer semestre del curs vinent o si són les comissions acadèmiques de les facultats o el consell d’estudis de cada 
ensenyament els qui ho poden fer. El degà respon que el calendari es decidirà a la facultat, primer en comissió 
acadèmica de la facultat i després a la Junta de facultat i que s’està a l’espera de les indicacions del vicerectorat. 
 
La Sra. Aïna Cornellà pregunta sobre la possibilitat d’accedir als llibres del CRAI per part dels estudiants. El degà 
informa que, a la fase 3, el CRAI podrà obrir el préstec bibliotecari, encara que no es podrà accedir a la biblioteca. A 
més, els llibres hauran de passar un període de desinfecció abans de ser prestats de nou.  
 
A continuació, la Dra. Garcia Coll passa a informar sobre el tema de la mobilitat internacional. Explica les gestions 
dutes a terme per tancar la mobilitat internacional del curs 2019-20. Igualment, sobre el curs 2020-21, aclareix que el 
posicionament de la UB -seguint les indicacions del Ministeri i del programa Erasmus- és continuar amb normalitat la 
preparació de la mobilitat per al curs vinent. Així s’està fent a la facultat, tramitant la documentació dels estudiants 
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que volen marxar (outgoers) i rebent la dels que volen venir (incoming). No obstant això, caldrà fer el seguiment de la 
situació tant de la UB com de les destinacions dels nostres estudiants. Per tant, es preveu que pugui haver-hi canvis de 
mobilitat de primer al segon semestre, canvis de destinació o fins i tot cancel·lacions, segons sigui la situació sanitària 
a Espanya i a la resta de països. Agraeix l’esforç del personal de l’ORI, les Sres. Marta Hidalgo i Mercè Cabrera, que han 
continuat amb la tramitació de sol·licituds i també atenent consultes que arriben a l’email de l’ORI. 
  
També s’ha obert un campus específic per als estudiants de mobilitat internacional on s’està penjant tota la 
documentació (encara que també aquesta s’envia per email) i es preveu la realització d’una sessió informativa virtual 
conjunta. S’informa que hi ha 50 d’estudiants que tenen concedida la seva mobilitat internacional per al curs 2020-21 i 
que dues terceres parts han sol·licitat marxar al mes de setembre (bé per fer una estada anual o de primer semestre). 
Un altre tema que preocupa és la importància de les universitats italianes com a lloc de destinació, així com 
d’universitats d’Amèrica llatina, on la incertesa de l’evolució del virus també és encara més preocupant. 
 
La Dra. García Coll recorda que per temes de comunicació es pot continuar contactant amb la Sra. Anna Garcia, que 
pot fer difusió per les xarxes i a la web de la facultat de tot allò que sigui necessari. També informa que s’està fent una 
presentació dels màsters de la facultat per poder passar-la per les xarxes i fer-la arribar als estudiants que finalitzen 
els graus de la facultat. 
 
Informa també que els treballs de complementació per a la nova web estan arribant a la seva finalització. Una de les 
tasques que resta pendent de la nova web és la confecció d’una fitxa que recull dades bàsiques del perfil de cada PDI. 
Aquesta fitxa ha de ser confeccionada per cada professor/a, encara que aquesta s’omple de forma fàcil a partir de les 
dades que consten al GREC. Aquesta fitxa serà també d’utilitat per proporcionar la informació pública del professorat 
que es demana en els processos d’acreditació. S’enviarà la petició a tot el professorat cap a finals de maig, moment en 
què el nou web de la facultat substituirà l’actual.  
 
També informa que s’ha tancat la Memòria Acadèmica del curs 2018-19, un cop s’han incorporat les modificacions 
proposades pels membres de la comissió permanent, a qui es va fer arribar l’esborrany. La memòria estarà penjada al 
nou web de la facultat i també es farà una edició impresa de 60 exemplars, exemplars que es faran arribar a tots els 
membres de la Junta de Facultat. 
 
D’altra banda, s’informa que està en marxa la primera edició del Premi UB Santander de la Facultat de Geografia i 
Història, organitzat pel Vicerectorat d’Estudiants i Política Lingüística mitjançant el SAE-Futurs UB. S’han presentat un 
total de 42 treballs de recerca de secundària que en aquests moments estan essent revisats pel Jurat del premi, 
format per la Dres. Paola Lo Cascio, Cristina Rodríguez i Arlinda Garcia Coll. El jurat ha d’informar dels guanyadors/es 
abans del 3 de juny.  
 
El dia 6 de maig es va fer pública la resolució del Premi Concurs murals 2020. Aquest concurs anava adreçat als 
estudiants de les facultats de Geografia i Història i de Belles Arts i tenia la finalitat de seleccionar un mural per als 
vestíbuls petits de la facultat de la segona i tercera planta. El Jurat va decidir atorgar el premi a la proposta Ceràmica 
Grega, corresponent al treball del Sr. Josep Herrera Ossó, estudiant de segon curs de la facultat de Belles Arts.  
 
Amb motiu de la suspensió de l’activitat, s’han hagut de suspendre: la reunió del Consell de l’alumnat del dia 
18/3/2020, la Jornada d’ocupabilitat del 25/3/2020, la Jornada Coneix Edicions UB prevista pel 15 d’abril, les activitats 
de commemoració de Sant Jordi 2020 (Gimcana lingüística i mapa col·laboratiu), així com les eleccions d’estudiants al 
Claustre, Junta de Facultat i consells d’estudis previstes pel 14/5/2020. 
 
El Dr. Piñol informa sobre les nombroses reunions que ha tingut tant amb les vicerectores acadèmiques com amb els 
caps d’estudis i coordinadors i coordinadores de màsters. Informa que s’ha allargat el calendari d’avaluació fins al 22 
de juny i també que s’ha ampliat el període per fer les proves d’avaluació pendents fins al 12 de juliol. L’objectiu és 
donar el màxim de facilitats temporals perquè cap estudiant perdi el curs. La reavaluació s’ha canviat al 2 i 4 de 
setembre. S’han ampliat les dates de lectura de TFG i TFM fins al 17 de juliol i fins al 15 de setembre, excepte en el cas 
del grau en Arqueologia. En el cas d’aquest, el consell d’estudis d’arqueologia ha proposat un altre calendari que es va 
acceptar per donar facilitats, ja que així ho demanava el cap d’estudis. Els TFM i les pràctiques externes es podran 
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realitzar fins al 30 de novembre com a part del curs 2019-20. Recorda, part tant, que s’encalvagarà amb l’inici del curs 
2020-21 amb el tancament del 2019-20 .  
 
D’acord amb la resolució del rector, tota l’avaluació ha de ser no presencial. Recorda que, a l’apartat COVID-19 del 
web de la UB, hi ha penjat un document amb directrius i eines per a la vigilància dels exàmens i que es poden pensar 
en avaluacions que no siguin síncrones: qüestionaris autocorrectius, eines tasques, etc.. S’han de respectar les franges 
horàries en les quals estan programades els exàmens per evitar encavalgaments i el risc de problemes tècnics si 
coincideix massa lliuraments en un mateix moment. Agraeix la feina feta per tot el professorat, adaptant plans 
docents, docència i avaluació a la situació actual.  
 
Les Jornades de Portes Obertes es faran en format virtual el dimecres 3 de juny segons s’ha acordat amb els caps 
d’estudis. Igualment, si es creu convenient, es poden fer reunions informatives sobre pràctiques externes i TFGs -tal 
com es feien en cursos anteriors- en format virtual. 
 
La comissió acadèmica elaborarà una proposta de calendari que haurà de ser aprovada en Junta de facultat. Es 
proposa l’inici del curs pel 29 de setembre. En començar el curs tan tard, durant el primer semestre es veu difícil de 
complir totes les hores. També preocupa com s’han de reflectir les hores de docència mixta en els plans docents. De 
moment, s’està treballant amb la previsió d’una capacitat d’un terç però s’està pendent de les indicacions que vagin 
arribant. Es faran més reunions de treball per acabar de tancar aquests temes, a més de les reunions de les diferents 
activitats acadèmiques. El degà afegeix que el vicerector Batista va dir ahir en una reunió que s’està preparant un codi 
específic d’activitat per poder entrar al GRAD l’activitat no presencial. 
 
La Sra. Àngels Ibáñez recorda que a part del distanciament i l’aforament de les classes també preocupen altres temes, 
com la neteja de les aules cada vegada que un grup deixa una aula. L’OSSMA està elaborant protocols i també 
s’espera la resposta a la petició de reforç de la neteja per a la facultat.  
 
El Dr. Santacana indica que caldrà vigilar com es computen les activitats no presencials al GRAD, de manera que no 
tingui efecte sobre el càlcul de les hores del PDA de docència. Recorda que les hores de docència són les mateixes si 
es fan de forma virtual que si es fan en format presencial.  
 
El Dr. Buenacasa explica que està a l’espera de saber si s’hauran de recuperar al setembre les hores de classe  de la 
Universitat de l’Experiència que s’han perdut, ja que els estudiants ho demanen. Pregunta si, en cas que s’hagin de 
recuperar les hores, es podria comptar amb la sala Jane Addams o l’Aula magna.   
 
El Dr. Ciurans agraeix l’esforç de tots els responsables de gestionar els canvis produïts però creu que són tant els 
problemes (lavabos, espais comuns...) que cal pensar en una docència presencial mínima de cara al curs vinent. 
  
El Dr. Estrada intervé per expressar l’agraïment a en Daniel Piñol per la seva tasca i també a la resta de caps d’estudis 
per la seva cooperació. També demana que consti en acta la seva queixa perquè creu des del rectorat no s’ha estat a 
l’alçada de les circumstàncies. Creu que s’han estat postposant decisions que ja haurien d’estar presses des de fa dies, 
que cal que es donin quan abans directrius clares o bé que es permeti a les facultats decidir com organitzar el curs 
vinent. El professorat està demanant instruccions clares per fer els plans docents. Es necessita metodologia de 
docència semipresencial, no només tècnica sinó saber com i quan aplicar-la. Des de la facultat s’hauria de demanar 
formació específica a l’ICE per saber aplicar les eines que hi ha per treure el màxim profit. Sobre les pràctiques 
professionals, comenta que des del grau d’Antropologia s’està valorant no programar l’assignatura de pràctiques 
externes per al curs vinent, però per acabar de decidir-ho es necessita informació sobre dates concretes per poder 
negociar amb les institucions o per decidir definitivament no fer-les. També opina que cal fer les reunions 
informatives de TFG com més aviat millor. 
 
El Dr. Piñol contesta que insistirà en el tema de demanar directrius al vicerectorat. També respon que es pot buscar 
una mateixa data per a fer les sessions informatives de TFGs de tots els graus o bé que cada grau proposi una data per 
fer-la. Afegeix que una proposta era planificar totes les pràctiques professionals al segon semestre, tant optatives com 
obligatòries. Si són obligatòries i en memòria VERIFICA estan fixades per al primer semestre, pot haver-hi problemes. 
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En canvi, si són obligatòries de segon semestre o bé optatives, es poden ofertar sense problemes al segon semestre. 
Indica que, en el cas de les pràctiques optatives és millor no ofertar-les o fer-ho al segon semestre.  
 
El Dr. Beltran diu que no és possible que encara s’estigui sense saber com serà el primer quadrimestre del curs vinent, 
ja que ara sí que s’ha tingut temps suficient per planificar-lo. Pensa que potser seria millor rebaixar les expectatives 
amb menys presencialitat de la desitjada que no acabar improvisant. Troba a faltar lideratge, que no es pot estar 
esperant. Mostra la seva preocupació per la possibilitat que s’estigui transicionant cap a una universitat no presencial i 
agraeix la declaració del rector al Claustre afirmant que la UB és una universitat presencial. També li preocupa la 
situació dels professors associats i associades que estan treballant en condicions laborals poc favorables i que, en 
canvi, se’ls hi demana una sobrededicació a l’haver de canviar de format presencial a virtual. 
 
El Dr. Carbonell explica que les activitats formatives de doctorat han quedat suspeses, de la mateixa manera que la 
lectura de tesis doctorals. Com hi ha tesis doctorals pendents de lectura, l’EDUB ha elaborat un marc legal per 
possibilitar els tràmits i la lectura de tesis de forma virtual per a casos urgents. El comitè de direcció de l’EDUB i el 
consell de govern van aprovar un document de procediment de presentació i defensa de tesis per mitjans telemàtics. 
En aquests moments, a la facultat hi ha tres tesis que han sol·licitat poder fer la lectura de forma telemàtica. S’està 
pendent de què l’EDUB aprovi també els documents que fixin el procediment de presentació telemàtica dels informes 
de seguiment anual i els plans de recerca. Igualment, l’aplicatiu per a la sol·licitud de preadmissió al doctorat estarà 
obert com cada curs, si bé hi ha la previsió de que les sol·licituts d’aquest primer termini siguin menors i que hi hagi 
més places pendents d’assignació en el segon termini.  
 
Pel que fa als temes de qualitat, explica que s’han rebut els resultats de l’acreditació dels tres màsters que van passar 
acreditació la tardor passada i que s’està treballant en les al·legacions que es presentaran. S’està pendent de rebre el 
retorn dels resultats dels informes de seguiment presentats a l’Agència de Qualitat de la UB i també del resultat de 
l’informe del màster de música com a art interdisciplinària que es va enviar a AQU. 
 
El Dr. Buxeda amplia la informació donada pel degà sobre el pla de desescalament. Explica que es van traslladar als 
caps dels grups de recerca la petició de què comuniquessin quines eren les necessitats d’accedir a l’edifici durant la 
fase 2, tal com es va demanar des del vicerectorat de recerca. Un total 11 persones van sol·licitar permís per accedir a 
la facultat i 2 més per fer treball de camp. 5 d’aquestes peticions s’han aprovat i ara necessiten el permís de l’OSSMA. 
No hi ha problema per aprovar la sol·licitud pels que han de fer treball de camp sense entrar a l’edifici. S’han de 
començar a planificar els treballs de camp dels projectes de recerca que s’hagin de fer en els propers mesos perquè es 
compleixi la normativa de seguretat i de prevenció. D’altra banda, pel que fa als ajuts que atorga la Comissió de 
recerca de la facultat, s’informa que aquests han quedat paralitzats conseqüència de l’aplicació del reial decret llei 
que paralitza els tràmits administratius. Aquests ajuts depenen del contracte programa de recerca, el qual surt del 
GREC, un cop aquest es tanca per fer el PDA de recerca del PDI de la facultat. Aquest any, la resolució del PDA ha 
quedat sense tancar-se, és a dir, encara no s’ha fet la valoració d’imputs i outputs de la facultat. En paral·lel, el 
vicerectorat ha canviat el còmput del contracte programa de recerca a partir dels imputs i outputs, de manera que ara 
el 55% del mateix prové dels imputs i 45 % dels outputs, en lloc del 60% i 40% respectivament que computava l’any 
anterior. Un nou camp -que es valora amb un 5%- és que els outputs estiguin al repositori de la UB. Caldrà, per tant, 
recomanar al PDI de la facultat que, a més d’introduir els outputs, els pengin en el repositori de la UB. Aquest model 
s’aprovarà en una propera reunió. No obstant això, el vicerectorat ha decidit no esperar a que es tanqui el PDA 
d’aquest any, sinó fer el càlcul del contracte programa de recerca a partir de les dades que hi ha en aquests moments 
al GREC. A partir d’aquestes dades, es calcularà el contracte programa de recerca i es transferirà el 80% del mateix. El 
20% corresponent al segon pagament es desconeix si arribarà de forma parcial, total o si no arribarà donat que forma 
part d’un dipòsit de contingència econòmica que està creant la UB per fer front a l’impacte de la crisi de la covid-19. 
S’està negociant amb la Generalitat el cofinançament d’aquest cost econòmic però, com es desconeix com aniran les 
negociacions, la UB està retenint el 20% de moltes partides per poder fer front a les despeses i manca d’ingressos. El 
PDA de recerca d’aquest any està ajornat i s’aplicarà el del curs passat pel POA, mentre que el professorat nou no serà 
avaluat. Un cop s’acabi la suspensió dels terminis administratius es farà l’avaluació del PDA però sense incidències en 
el POA del curs vinent.  
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D’altra banda, el professorat contractat en formació podrà sol·licitar una pròrroga del seu contracte de tres mesos per 
compensar el temps d’estat d’alarma. També es preveu que els projectes de recerca es prorroguin. Durant aquest 
període, també va quedar suspesa la tramitació dels nous contractes d’investigadors en formació (Predocs, FI SDUR i 
FI). Es preveu que aquesta contractació es desbloquejarà de cara a la tardor en el cas dels dos primers i de juny-juliol 
en el del darrer.  
 
Properament apareixeran dues convocatòries de transferència: 28 ajuts per a la intensificació de la transferència i els 
tiquets d’innovació per fer estudis preliminars sobre possibles col·laboracions amb empreses. D’altra banda, es preveu 
que tornarà a aparèixer la convocatòria d’intensificació de la recerca. 
 
Àngels Ibáñez afegeix informació sobre les fases de la desescalada. Durant la fase 2, a partir del 18 de maig, s’anirà 
incorporant el PAS. Es faran càlculs de distanciament i senyalització de distàncies mínimes amb bandes adhesives. Una 
preocupació important de cara a la fase 4 es troba en els despatxos col·lectius. La UB ha fet una compra de 
mascaretes, guants i gel. Mampares en punts d’atenció i secretaria. L’atenció a l’usuari serà amb cita prèvia durant la 
fase 2 i 3. Els becaris de col·laboració són estudiants i no poden entrar a l’edifici fins a la fase 4, és a dir, han de 
treballar a distància. Els becaris predoctorals i investigadors que tinguin contracte seran considerats com PDI o 
estudiant segons sigui el seu contracte i podran accedir segons s’estableixi a cadascuna de les fases. Aprofita per 
reprendre el tema del contingut dels armariets de la facultat que s’ha comentat anteriorment. Encara que no hi ha 
previst que els estudiants puguin entrar fins al setembre, s’ofereix a quedar en algun moment amb mesures de 
distanciament sense que entri a l’edifici per lliurar-li. S’està en contacte amb l’OSSMA per anar concretant (despatxos, 
aules..) i quines mesures s’hauran d’anar prenent.  
 
El Dr. Santacana pregunta si els despatxos compartits es pot triar entre mampares o torns alterns de professorat. 
L’administradora de centre insisteix en el fet que els torns han de ser de dies alterns, no de matí o tarda. A més, 
afirma que, com el mercat de mampares està col·lapsat, tampoc es podran tenir les mampares de forma immediata. 
Per això, en un primer moment s’han de fer torns per si no hi ha mampares, que cal esperar el que dirà l’OSSMA i a 
veure què passa en temes de neteja. 
 
El Dr. López Cachero pregunta sobre quan es podrà disposar de les dades sobre les capacitats de les aules. 
L’administradora de centre explica que, a partir del 18 de maig, s’incorpora el tècnic logístic i que creu que cap a finals 
de mes es podran tenir. 
 
3.- Temes a tractar propera Junta de Facultat 
 
El degà informa sobre els temes previstos per a la junta de facultat del dia 27 de maig. Entre els punts de l’ordre del 
dia s’inclourà, a més de l’informe de l’equip deganal, l’aprovació del calendari acadèmic i de la modificació del 
reglament de la facultat que permetrà incorporar un nou vicedegà/vicedegana de la facultat. A més, es farà la 
presentació formal de la Memòria acadèmica del curs 2018-19 de la qual s’imprimiran 60 còpies que es repartiran 
entre els membres de la junta de facultat.  
 
4.- Torn obert de paraules 
 
No n’hi ha 

A les 14:28 hores, el Degà aixeca la sessió, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta Acta. 
 
 
 
 
 
La Secretària       Vist i plau 
Arlinda GARCIA COLL      El Degà 
        Ricardo PIQUERAS CÉSPEDES 


